
مـدیران ورزشگـاه آزادی و ریسـک
خطرناک با جان هواداران

13 - خرداد - 1403

دیدار پرسپولیس و مس رفسنجان در پایان لیگ برتر فوتبال با یک
اشتباه مدیریتی بزرگ در برگزاری این بازی همراه بود.

عکـس| هـواداران پرسـپولیس مـرد
سال آسیا را به وجد آوردند

13 - خرداد - 1403

مرد سال پیشین فوتبال آسیا، از هواداران پرسپولیس تقدیر و تشکر
کرد.
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درهای ورزشگاه به روی هواداران
پرسپولیس و استقلال باز شد

13 - خرداد - 1403

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛ در شرایطی که دیدار تیم
های استقلال و پرسپولیس از ساعت ۲۰ در ورزشگاه آزادی برگزار می
شود درهای این مجموعه به روی تماشاگران دو تیم باز شد. با توجه
به حضور گسترده هواداران سرخابی تماشاگران استقلال و پرسپولیس از

ساعت ۱۴:۳۰ موفق شدند وارد ورزشگاه شوند.

گفتنی است هواداران زیادی از شهرهای مختلف از جمله شیراز، همدان،
قم، اصفهان و … برای تماشای بازی وارد ورزشگاه ازادی شده اند.

مورایس: امیدوارم بازی خوب با
کیفیـت و بـا عـدالتی را شاهـد
بــاشیم/ بایــد بیشتــر از فکــر

کردن، عمل کنیم
13 - خرداد - 1403
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ژوزه مورایس، سرمربی تیم فوتبال سپاهان در کنفرانس خبری قبل از
بازی اظهارداشت: آرزو میکنم یلدا با خوشحالی برای هواداران
سپاهان ادامه دار باشد، آدمی هستم که زیاد راجع به مسابقه صحبت
نمیکنم اما امیدوارم بازی خوب با کیفیت و با عدالتی را شاهد

باشیم.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، وی ادامه داد: همه افراد
در زندگی خود با چالش مواجه میشوند که این چالشها برای رشد بهتر

است. باید درک کنیم و بیشتر از فکر کردن، عمل کنیم.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در خصوص خط حمله خوب تیم خود تصریح
کرد: تمرین و کار میکنیم تا به اهدافی که داریم برسیم. در این
مسیر بعضی بازیها کم و بعضی بازیها زیاد گل میزنیم. کاری که
میکنیم ساده نیست اما تمرین میکنیم تا بازیکنان بهترین عملکرد را

ارائه دهند.

مورایس اضافه کرد: انسان ضربان قلبی دارد که یکسان نیست اما ما
نمیخواهیم وضعیت تیم اینگونه باشد و قصد داریم در یک شرایط
متعادلی حرکت کنیم. اعتقاد دارم نباید هیچکس را دستکم بگیریم

زیرا هر کس ظرفیتی دارد و باید هر روز تلاش کنیم برای بهتر شدن.

وی با بیان اینکه اگر در بازار نقل و انتقالات بازیکنی باشد که به
تیم کمک کند برای جذب آن استقبال میکنیم، گفت: برای بهتر شدن تیم
راه های زیادی وجود دارد که یکی از آنها جذب بازیکن است اما بعد
از جذب بازیکن بحث قانون سقف بودجه پیش می آید که یکسری از تیمها
میتوانند این قانون را رد کنند و یکسری دیگر نمیتوانند آن را رد

کنند.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در رابطه با محرومیت زکیپور، قربانی و
هواداران سپاهان، اظهارداشت: این ۲ بازیکن را به دلیل تعداد
کارتی که دریافت کردند در اختیار نداریم و این هم چالشی است که



با آن رو به رو هستیم. خدا را شکر فقط سیاوشی مصدوم است و دیگر
بازیکنان را در اختیار داریم.

مورایس در خاتمه افزود: من با ناپدری و نامادری بزرگ شدم که
تنبیهات زیادی برای من در نظر گرفتند اما حالا که انسان بالغی شدم
آنها را میبخشم زیرا اون زمان روش دیگری بلد نبودند. درحال حاضر
هم وقتی افرادی فقط تنبیه را بلد هستند، ماهم مجبور هستیم

ببخشیم.

از پرتاب بطری تا فحش به یحیی،
درویـش و بازیکنـان/ باقیمانـده
از حـواشی بـاورنکردنی آزادی پـس

از حذف پرسپولیس
13 - خرداد - 1403

اتفاقات وحشتناکی بعد از سوت پایان بازی رخ داد و هواداران
عصبانی پرسپولیس به بازیکنان خودشان هم رحم نکردند.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، در آخرین دیدار پرسپولیس
در مرحلــه گروهــی، ســرخ هــا در شرایطــی کــه از حمــایت حــداکثری
هوادارانشان برخوردار بودند و برای صعود به یک برد خانگی نیاز
داشتند، مقابل الدحیل تن به شکست دادند تا به جای جشن صعودی که

در ذهن میپروراندند با خشم عجیب هواداران مواجه بشوند.
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بعد از سوت پایان بازی، مسئولین امنیتی ورزشگاه و کنفدراسیون
فوتبال آسیا از بازیکنان خواستند از سکوها فاصله بگیرند و برای
دقایقی در وسط زمین بمانند. چراکه چند ثانیه قبل از سوت پایان
بازی کنعانی در گوشه زمین با پرتاب بطری از سوی هواداران به سمتش
لحظات پر التهابی را تجربه کرد. بعد از سوت پایان اتفاقات عجیب و
غریبتری رقم خورد. تعدادی از سکوها شعار حیا کن رها کن علیه
درویش سر میدادند و گروهی دیگر در کمال ناباوری یحیی گلمحمدی را
هدف شعارهای تند خود قرار داده بودند. علاوه بر این تقریبا همه

سکوها شعار “بازیکن بی غیرت” را میگفتند.

الدحیلیها با توجه به جو سکوها به جای رفتن مستقیم به سمت رختکن،
از تونل جنوبی ورزشگاه خارج شدند اما یحیی اجازه این کار را به
شاگردانش نداد و تاکید کرد از سمت هواداران خارج شوند و این تازه
شروع صحنههای باورنکردنی روز سیاه ورزشگاه آزادی بود. هوادارانی
که تا ساعاتی قبل شعار یحیی امپراطور را سر میدادند حالا از شدت

عصبانیت سرمربی پرافتخار خود را با بطری هدف قرار دادند!

یحیی همانجا ایستاد و دستهایش را باز کرد و در مقابل پرتاب اشیا
و بطریها با تعجب و بهت سینه سپر کرد. بازیکنان با دیدن این صحنه
به سوی یحیی رفتند و آنها هم از خشم هواداران و بطریهایشان بی
نصیب نماندند و در نهایت با همراهی بازیکنان یحیی به رختکن رفت.
بیرانوند که به عنوان بهترین بازیکن شناخته شد و دیرتر به این
غائله رسید، با بهت کنار تابلوهای تبلیغاتی ایستاد ولی او برخلاف

دیگر همتیمیهایش تشویق شد و سروش رفیعی هم کنار او اضافه شد.

در این شرایط ملتهب افسر امنیتی پرسپولیس سعی داشت بیرانوند را
به رختکن ببرد که با واکنش تند او مواجه شد و این دروازهبان
ثانیههای بیشتری مقابل چشم هواداران خشمگینشان ایستاد و بعد هم

برای مصاحبه انتهای بازی از آن فضا خارج شد.

این شب و صحنهها بدون شک فراموش نشدنی خواهد بود. تیمی که سال
گذشته قهرمان سه گانه ایران شد حالا پس از ۶ بازی ناکامی در
پیروزی و حذف از آسیا مورد غضب تعداد زیادی از هواداران قرار

گرفته است.



ربیعی ذوبآهن در مسیر منصوریان
فولاد؟

13 - خرداد - 1403

سرمربی ذوبآهن بعد از بروز چالش با هواداران تیم اصفهانی در
شرایطی مشابه علیرضا منصوریان فولاد قرار گرفت.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، محمد ربیعی در فوتبال
ایران به عنوان مربی فنی و با شخصیت شناخته میشود با این وجود
بعد از تساوی تیمش مقابل هوادار در هفته چهارم لیگ برتر عصبانیت

شدیدی پیدا کرد.

بحث کلامی با هواداران، عصبانیت شدید در نشست خبری، انتقاد از
بازیکنان و حتی مدیران ذوب آهن بخشی از کنشها و واکنشهای سرمربی
سبزپوشان در شب بازی تیمش بود. تعاملات ربیعی و هواداران ذوبآهن

شباهت زیادی به  سرنوشت منصوریان در فولاد داشت.

اگرچه  سرمربی فعلی سبزپوشان اصفهان در ابتدای انتخاب با استقبال
نسبتاً خوبی از سوی هواداران اصفهانی روبرو شد و از این حیث با

وضعیت منصوریان در فولاد متفاوت بود.

گفتنی است پیش از این  علیرضا منصوریان بعد از مخالفت شدید
هواداران در خصوص همکاریاش با فولاد، تیمش را در بازیهای خانگی
«غریب» دانست. با این اوصاف اگر روند رفتاری سرمربی ذوبآهنیها

ادامه پیدا کند قطعاً در این باشگاه دچار چالش میشود.

گواه این ادعا بخشی از صحبتهای سرمربی گاندوها است: بعضیها
میگویند ما نتیجه میخواهیم و  فوتبال زیبا نمیخواهیم. اگر اینطور
است به آنها میگویم اشتباه کردید دنبال ربیعی آمدید! کار من
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بلندمدت است و تا آنجایی که در توانم باشد به کارم ادامه میدهم.

در مورد اُفت تیم بعد از تعویضها، شرایط بازیکنانی را که بهعنوان
جانشین آمدند، بررسی خواهم کرد. حتی اگر نیاز باشد در پیگیری این
موضوع  برخورد شدید در حد کنار گذاشتن بازیکنانی که بهعنوان
جایگزین آمدند را انجام خواهم داد. در این میان هنوز مدیران
باشگاه اصفهانی واکنشی به این موضوع نشان ندادند؛ در حالی که

انتظار میرود با ورود به قضیه آن را مدیریت کنند.

همه این موارد در حالی رخ میدهد که محمد ربیعی هفته گذشته از
فولاد خوزستان پیشنهاد همکاری دریافت کرده بود اما باشگاه ذوبآهن
به وی اجازه جدایی نداد. در صورت فسخ قرارداد هم طبق بند 20
ابلاغیه نقل و انتقالات لیگ برتر نمیتواند در این سطح فوتبال کار
کند. هر چند ربیعی در نشست خبری خود از برنامههای آتیاش با
سبزپوشان صحبت کرد اما اگر قرار به جدایی باشد بهتر است دو طرف(

باشگاه ذوبآهن و محمد ربیعی) به آینده کاری خود جدیتر فکر کند.

خمس: از هواداران میخواهم صبر
داشته باشند/ موقعیتهای زیادی

به حریفان دادیم
13 - خرداد - 1403

سرمربی تیم فوتبال تراکتور تبریز از هواداران این تیم خواست صبور
باشند و این وعده را به آنها داد که تراکتور به تیم دلخواهشان
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تبدیل خواهد شد.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، پاکو خمس پس از شکست 3 بر
یک تیم فوتبال تراکتور تبریز مقابل الشارجه امارات در پلیآف لیگ
قهرمانان آسیا درباره شکست تراکتور، روند این تیم و ناراحتی
هواداران در زمان خروج از ورزشگاه یادگار امام (ره) گفت: فکر
میکنم بازی خوبی انجام دادیم و جلوی یک تیم بزرگ موقعیتهایی را
به دست آوردیم. فکر میکنم بازیها را به این دلیل از دست میدهیم

که موقعیتهای زیادی به حریفان هدیه میدهیم.

وی در ادامه افزود: باعث تأسف است چون بازی خیلی خوبی انجام
دادیم ولی در برخی نقاط موقعیتهایی به حریف هدیه میدهیم یا در
یارگیری اشتباه میکنیم یا خیلی راحت توپها را لو میدهیم و توپ را
در اختیار حریف میگذاریم تا موقعیت ایجاد کند. باید سعی و این
اشتباهات را برطرف کنیم. در کل بازی خوبی انجام دادیم اما باید
روی یکسری نکات بیشتر کار کرده و تمرین کنیم. بچهها خیلی خوب کار

کردند و جنگیدند ولی باید برخی مسائل را بپذیریم.

سرمربی اسپانیایی تیم فوتبال تراکتور در پاسخ به این سؤال که چه
زمانی میتوانیم تراکتوری را ببینیم که با تفکرات خمس بسته شده
است؟، اظهار داشت: در این بازی نسبت به دیدار با پرسپولیس و
سپاهان خیلی بهتر بودیم، خیلی پیشرفت کردیم و بازی بهتری را به
نمایش گذاشتیم. نکته مهم این است که در هر سه دیدار گلها را به
حریفان هدیه دادیم و تا زمانی که این اشتباهات را برطرف نکنیم،

قطعاً مشکل خواهیم داشت.

خمس درباره دلایل شکست تیمش مقابل الشارجه امارات تأکید کرد:
اشتباهاتی که به آنها اشاره کردم، اشتباهات فردی است که خیلی روی
آنها کار کرده و سعی کردهایم برطرفشان کنیم ولی هنوز ادامه دارد.
باید روز به روز روی آنها کار کنیم تا برطرف شوند و تیم به شرایط

عادی برگردد.

سرمربی تیم فوتبال تراکتور در پاسخ به این سؤال که چه پیامی برای
هواداران دارید و به آنها برای آینده چه قولی میدهید؟، خاطر نشان
کرد: فقط میخواهم به هوادارانمان اطمینان بدهم که بیشتر تلاش و
کار خواهیم کرد تا بتوانیم روند تیم را عوض کنیم. گاهی اوقات
روند تیم به گونهای میشود که چندین برد پشت سر هم کسب میکنیم اما

الان روند خوبی نداریم.



خمس با یادآوری این موضوع که لیگ تازه شروع شده است و فقط دو
بازی انجام دادهایم، تصریح کرد: قطعاً میتوانیم به روندی برگردیم
که همه انتظار دارند. میدانم که نتیجه این بازی، نتیجه دلخواه
هیچکدام از ما نبوده است، ولی کار خواهیم کرد تا بازی به بازی
بهتر شویم و پیشرفت کنیم و به آن نتایجی برگردیم که هواداران
میخواهند. فقط از آنها میخواهم که صبر داشته باشند و قول میدهم

که کار خواهیم کرد تا تیمی شویم که آنها دوست دارند.

بیرانونـد: از حـق پرسـپولیس و
هـوادارانش دفـاع کـردم/ مـن بـه

هیچکس بی احترامی نکردم
13 - خرداد - 1403

علیرضا بیرانوند، دروازهبان تیم فوتبال پرسپولیس گفت: حرفهای
قبلی من در دفاع از حق پرسپولیس و هوادارانش بود.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، وی پس از جلسه دیروز کمیته
انضباطی در مورد رسیدگی به تخلف خودش پس از دیدار با آلومینیوم
اراک، اظهارداشت: به هر حال با توجه به دعوت کمیته انضباطی به
این جلسه آمده و صحبتهایی انجام دادم که به نفع باشگاه پرسپولیس
و هوادارانش بود. در حرفهای قبلیام به هیچکس بیاحترامی نکردم و
فقط خواستم از هواداران و پرسپولیس دفاع کنم. گفتم اگر قرار است
بازیهای ما به خاطر شرایط ورزشگاه آزادی بدون تماشاگر باشد، محل
بـازی مـا را عـوض کنیـد. دیـروز هـم ایـن مسائـل

را توضیح دادم و جلسه بسیار خوبی بود.
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برگـزاری جشـن قهرمـانی بـدون هـوادار فایـده
ندارد

بیرانوند در مورد اینکه آیا قبول دارد ترمیم ورزشگاه آزادی تنها
به عهده فدراسیون فوتبال و رئیس آن نیست و نیاز به حمایت و
پشتیبانی همهجانبه دارد، گفت: من نمیتوانم در مورد این چیزها نظر
بدهم و تنها چیزی که میتوانم در موردش صحبت کنم، دفاع کردن از
پرسپولیس و هوادارانش است. تیم ما سال گذشته در 3 جام قهرمان شد
و دوست داشتیم اولین بازی فصل جدید با حضور هواداران برگزار شود.
تا جایی که من و شما میدانیم چندین هفته قرار است در استادیوم
آزادی بازیها بدون حضور تماشاگر برگزار شود. شنیدهام رضا درویش
به فدراسیون فوتبال سازمان لیگ نامه داده که باید در روز بازی
پرسپولیس و ذوب آهن جشن قهرمانی ما در سوپرجام برگزار شود. باید
ایـن مسـابقه بـا هـوادار باشـد، زیـرا برگـزاری جشـن قهرمـانی
را بدون هوادار قبول نمیکنیم و این موضوع بدون

هواداران فایدهای ندارد.

طبق توافق جام قهرمانی در هفته سوم به ما
داده میشود

دروازهبان تیم ملی فوتبال پرسپولیس خاطرنشان کرد: با منصور
قنبرزاده صبحت کرده و گفتم به این دلیل که قرار است در هفته سوم
سوپرجام را به ما بدهند، باید بازی با ذوب آهن با
هوادار باشد. میخواهند ورزشگاه آزادی میزبان مسابقه باشد یا هر
جای دیگری، تنها چیزی که من میدانم همین است. طبق توافق باشگاه و
سازمان لیگ سوپرجام در هفته سوم به پرسپولیس داده میشود و صد

درصد هواداران دوست دارند در جشن قهرمانی شرکت کنند.

تراکتور تیم باکیفیتی است
وی در مـورد دیـدار بعـدی پرسـپولیس مقابـل تراکتـور توضیـح داد:
تراکتور تیم خیلی خوبی است که کادر فنی خوبی هم دارد. بازیکنان
با کیفیتی نیز گرفته، همه تیمها در هفته اول لیگ شرایط خاصی
دارند. تراکتور نیز در این مسابقه نتیجه را واگذار
کرد، اما میدانیم با چه تیم باکیفیتی بازی داریم. این مسابقه
خارج از تهران و در زمین حریف برگزار میشود. امیدوارم نتیجه برای
ما خوب باشد. همیشه دعا میکنم بازیکنان هر دو تیم صحیح و سالم و



بدون مصدومیت از زمین بیرون بیایند. هر کسی هم از موقعیتهایش خوب
استفاده کند، خوب بجنگد و تمرینات خوبی را پشت سر

بگذارد، مسلم است که میتواند برنده باشد.

اطمینان دارم، اتفاق بدی برایم نمی افتد
دروازهبان پرسپولیس در خصوص واکنش کمیته انضباطی به دفاعیاتش با
توجه به اینکه او محرومیت تعلیقی نیز دارد، گفت: من صحبتهای خیلی
خوبی در این جلسه کردم و حس میکنم تصمیم خوبی هم میگیرند.

اطمینان دارم اتفاق بدی برای من نمیافتد.

از هفته هفتم به بعد میتوان، تیمهای مدعی
را انتخاب کرد

بیرانوند در خصوص شرایط لیگ برتر پس از گذشت تنها یک هفته از این
رقابتها پاسخ داد: هنوز هیچ چیز مشخص نیست. برخی وقتها تیمهایی
بودند که میگفتند شاید نتوانیم نتیجه بگیریم و شرایط خاص خودشان
را داشتند و میگفتند تمریناتمان دیر شروع شده و
بازیکن نگرفتهایم. در هفته اول تا سوم نمیتوان گفت کدام تیم خوب
است، قهرمان میشود و یا ممکن است مدعی باشد. از هفته هفتم به بعد
میتوانید تیمهای مدعی را انتخاب کنید. ساختارشان
را ببینید و با نگاه کردن به نوع بازیهایشان در



مقابل تیمهای دیگر، مشخص میشود که کدام تیمها رقیب سرسختی هستند.

وی در پاسخ به این سؤال که پرسپولیس هنوز دروازهبانی جذب نکرده و
اگر خودش مصدوم شود شرایط سختی برای او ایجاد خواهد شد، اظهار
داشت: میخواهم یک سؤال بپرسم؛ اگر بحث جذب یک دروازهبان خارجی
باشد، اطلاع دارید که هر بازیکن خارجی پس از ورود به فوتبال ایران
باید در 60 درصد مسابقات بازی کند. هر باشگاه نیز فقط میتواند 6
بازیکن خارجی به خدمت بگیرد. هر بازیکن خارجی که نتواند امسال
این میزان بازی کند، سال آینده یک نفر از سهمیه باشگاه سوخته
میشود. پرسپولیس در حال حاضر سه بازیکن خارجی دارد که شاید یکی

از آنها 50-40 درصد بازی کند.

جـذب دروازه بـان زیـر 19 سـال و برزیلـی در
پرسپولیس

دروازهبان پرسپولیس خاطرنشان کرد: تا جایی که من میدانم تیم ما
با یک بازیکن خارجی تمام کرده، این دروازهبان زیر 19 سال و
برزیلــی اســت، امــا صــد درصــد یــک ســهمیه خــارجی ســال آینــده

را میسوزاند.

انتقاد بیرانوند از اقدام سرخها
بیرانوند در واکنش به این موضوع که با حضور خودش ممکن است این
دروازهبان خارجی یک تا 10 درصد هم برای پرسپولیس بازی کند، خندید
و گفت: میدانید دنبال این نیستم که بخواهم در همه مسابقات بازی
کنم. در بازی با نساجی احمد گوهری با من کار میکرد، دیدم زحمت
میکشد و بدون حاشیه کنار من حضور دارد. دوست داشتم در آن بازی
منجر به قهرمانی ما سهمی داشته باشد. به همین دلیل از کادر فنی
خواستم او را در دقیقه 85 جای من به زمین بفرستد.
به این دلیل که در طول یک سال همراه من بود و بدون حاشیه کار
کرد، هیچ حرفی نمیزد. در حال حاضر یک دروازهبان خارجی زیر 23 سال
ــار ــن ک ــاش ای ــد. ای ک ــهمیه را میسوزان ــط س فق
را نمیکردند، زیرا جدا از سوزاندن سهمیه 14-15
ــغ ــن مبل ــت ای ــاه میتوانس ــه باشگ ــیگیرد ک ــول م ــارد پ میلی
را برای هزینه هتل، هواپیما و سایر امکانات کنار

میگذاشت.



دروازه بان جوانی داریم که باشگاه هوادار
به دنبال جذب اوست

وی در مورد اینکه منظورش این است بهجای دروازهبان زیر 23 سال
خارجی باید به یک جوان ایرانی اعتماد میشد، گفت: صددرصد ما
جوانان خیلی خوبی داریم. همین الان در پرسپولیس جوانی داریم که
باشگاه هوادار واقعا به دنبال جذب او است. که باشگاه هوادار برای
دروازهبان دوم صد درصد به دنبال جذب اوست، اما به دلیل داشتن
قرارداد پنج ساله با پرسپولیس گل محمدی اجازه جدایی قطعیاش

را نمیدهد.

بـه خالـدآبادی گفتـم، ای کـاش پرسـپولیس مـی
آمدی

بیرانوند با اشاره به شرایط محمدرضا خالدآبادی توضیح داد: خیلی
با او صحبت کردم و گفتم ای کاش به پرسپولیس میآمدی. قبل از رفتنش
به استقلال نیز با خالدآبادی حرف زدم و گفتم به پرسپولیس بیا.
گفتم کمکت میکنم. او دروازهبان اصلی تیم امید ایران است و اکنون
چیزهایی در موردش میشنوم که ناراحتم میکند. سال گذشته یک
دروازهبان خیلی خوب و با کیفیت نشان داد. تیم امید ما چند ماه
دیگر باید در رقابتهای انتخابی المپیک و بازیهای آسیایی شرکت
کند. به همین دلیل شرایط خالدآبادی خیلی مهم است و باید رضا
عنایتی نیز شرایطی داشته باشد که بدون دردسر از این دروازهبان

استفاده کند.

کلین شیت مربوط به کل تیم است، نه فقط من
دروازهبان پرسپولیس در مورد شرایط فعلی خودش تأکید کرد: تمام سعی
و تلاش من این است برای پرسپولیس بهترین عملکرد را
داشته باشم. خدا را شکر این اتفاق برای من افتاده،
همه صحبت از کلین شیت میکنند اما این موضوع مربوط به کل تیم است.
اگر قرار است فقط بگوییم بیرانوند دروازه را نجات
داده و گل نخورده، پس باید تک نفره برود و مقابل تیمهای دیگر
بازی کند. از مهاجمی که از جلوی زمین دوندگی و پرس میکند تا
وِلسیانی، مدافعانی که مقابل من حضور دارند، مثل پورعلی گنجی، گ
فرشاد فرجی، علی نعمتی، دانیال اسماعیلی فر، حسین کنعانیزادگان
زحمت میکشند. من در کلین شیت کردن تیم نقش خیلی کوچکی دارم. در



تمام 90  دقیقه بچهها زحمت میکشند. من هم تمام تمرکز خود
را میگذارم تا به تیم کمک کنم.

واکنش بیرانوند به حریف تدارکاتی احتمالی
تیم ملی

وی در واکنش به احتمال برگزاری دیدار دوستان تیم ملی مقابل آنگولا
گفت: شیگولا؟ این تیم هم جدید است؟ صلوات بفرستید.

نـامه سازمـان لیـگ بـه تـاج در
خصـوص حضـور بـانوان تماشـاگر در

لیگ برتر
13 - خرداد - 1403

رئیس سازمان لیگ فوتبال ایران با ارسال نامهای به رئیس فدراسیون
فوتبال خواستار تعیین تکلیف حضور بانوان تماشاگر در هفته نخست

لیگ برتر شد.
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